



ANDI FOODS JSC

An My Hamlet, An Dien Commune, Ben Cat Town, Binh Duong Province, Vietnam
Tel: +84 274 3554228 * Fax: +84 274 3554288 * Email: info@andifoods.com

Website: www.andifoods.com



COMMITMENT
TO QUALITY IS
OUR CULTURE



COMMITMENT TO QUALITY



ANDI FOODS JSC ESTABLISHED SINCE 2009, OUR PLANT IS FULLY EQUIPPED WITH THE STATE OF THE ART TECHNOLOGY, MACHINERY AND EQUIPMENT. IN FACT WE ARE THE FIRST COMPANY IN VIETNAM TO USE THE LATEST JAPANESE COLOR LASER SORTER AND X-RAY DETECTOR EQUIPMENT IN CASHEW NUTS PROCESSING. OUR EMPLOYEES ARE WELL-TRAINED AND SKILLFUL. OUR PRODUCTS ARE PROCESSED IN STRICT CONFORMANCE TO THE FDA, ISO 22000, BRC FOODS AND HACCP STANDARDS.

WE EXPORT OUR PRODUCTS TO USA, CANADA, CHINA, RUSSIA, TAIWAN, PHILIPPINES, SWEDEN, JAPAN AND OTHER COUNTRIES AND REGIONS.

ANDI FOODS JSC IS DEDICATED TO PROVIDING OUR CUSTOMERS WITH PRODUCTS, ALL AT COMPETITIVE PRICES AND PROFESSIONAL SERVICE, TO MEET AND EXCEED THEIR EXPECTATIONS.

COMMITMENT TO QUALITY IS OUR CULTURE.

安迪腰果有限公司於2009年在越南正式成立，是一個專門從事腰果生產加工企業。工廠全面採用最新的機器設備及技術，更是越南第一家採用日本最新全彩雷射篩選機以及X光偵測機的腰果製造工廠。同時培訓員工接受良好完整的技能訓練，提供給客戶最優質的腰果商品。

我們更嚴格的遵照美國 **FDA, BRC, HALAL, KOSHER & ORGANIC**。目前產品已經出口至美國，加拿大，中國，俄羅斯，台灣，菲律賓，瑞典，日本以及其他的國家和區域。承諾每位顧客，以最優惠的價格得到最專業的服務以及最優質的產品，是安迪的最高宗旨。



WW180 (WHITE WHOLE KERNELS)



170-180 kernels per pound.
First quality fancy cashew kernels have a uniform color bright white.
一磅約170-180顆，優質的果仁，顏色均勻亮白

WW 240 (WHITE WHOLE KERNELS)



220-240 kernels per pound (485-530 kernels per kg).
White, pale ivory or light ash-grey in colour, free from black or brown spots.
一磅約220-240顆，果仁完整飽滿，色澤潤白無斑點

WW 320 (WHITE WHOLE KERNELS)



300-320 kernels per pound (660-705 kernels per kg).
White, pale ivory or light ash-grey in colour, free from black or brown spots.
一磅約300-320顆，果仁完整飽滿，色澤潤白無斑點

WW 450 (WHITE WHOLE KERNELS)



400-450 kernels per pound (880-990 kernels per kg).
White, pale ivory or light ash-grey in colour, kernels free from black or brown spots.
一磅約400-450顆，果仁完整飽滿，色澤潤白無斑點

DW (DESSERT WHOLE KERNELS)



Scorched, discoloured speckled and shriveled kernels permitted.
果仁完整，但形體較為乾癟，表面帶有斑點呈現焦黃感

WS (WHITE SPLITS)



Kernels split naturally lengthwise.
果仁色澤潤白無斑點，在製程中自然碎裂成兩半

LP (LARGE PIECES)



Broken kernels not passing through a sieve of aperture 4.75 mm.
碎粒果仁，無法通過4.75mm篩網孔徑

SP (SMALL PIECES)



Broken kernels passing through a sieve of aperture 4.75 mm, but not passing through a sieve of aperture 2.8mm.
碎粒果仁，通過4.75mm篩網孔徑，但無法通過2.8mm篩網孔徑

ORGANIC CASHEWS

WW 240 & Organic (WHITE WHOLE KERNELS)



220-240 kernels per pound (485-530 kernels per kg).
First quality fancy cashew kernels have a uniform color bright white.
100% natural organic cashew which is obtained from local farmers in Viet Nam where there are traditional agriculture practice

WW 320 & Organic (WHITE WHOLE KERNELS)



300-320 kernels per pound (660-705 kernels per kg).
First quality fancy cashew kernels have a uniform color bright white.
100% natural organic cashew which is obtained from local farmers in Viet Nam where there are traditional agriculture practice

WW 450 & Organic (WHITE WHOLE KERNELS)



400-450 kernels per pound (880-990 kernels per kg).
First quality fancy cashew kernels have a uniform color bright white.
100% natural organic cashew which is obtained from local farmers in Viet Nam where there are traditional agriculture practice